

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: HAYAT PHARMACEUTICAL INDUSTRIES CO. Date: 25-01-2022 03:30:47 PM Subject: The Eighteenth Annual Ordinary General Assembly</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الحياة للصناعات الدوائية التاريخ: 25-01-2022 03:30:47 PM الموضوع: تحديد موعد إجتماع هيئة عامة عادي</p>
<p>Dear Sirs</p> <p>Kindly note that the Board of Directors of Hayat Pharmaceutical Industries Co.PLC has decided in its meeting of today, Tuesday 25/01/2022, to invite the company's Ordinary General Assembly to hold its eighteenth ordinary annual meeting on Thursday, 14/04/2022 at 10:00 AM The meeting will be held through the means of electronic and audio-visual communication (Zoom)</p> <p>You will be provided with the official invitation after obtaining approval from the Companies Control Department Best regards .</p>	<p>السادة الكرام تحية طيبة نرجو إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة الحياة للصناعات الدوائية قد قرر في إجتماعه المنعقد اليوم الثلاثاء الموافق 25/01/2022 دعوة الهيئة العامة العادية للشركة لعقد إجتماعها السنوي العادي الثامن عشر في تمام الساعة العاشرة من صباح يوم الخميس الموافق 2022/04/14، وذلك عن بعد من خلال وسائل الاتصال الإلكتروني المرئي والمسموع (زووم Zoom). وسيتم تزويدكم بالدعوة الرسمية بعد أخذ الموافقة من دائرة مراقبة الشركات .</p>
<p>25-01-2022</p>	<p>25-01-2022</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: هديل الشمالات</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: هديل الشمالات</p>